

PROVENANCE DES DOCUMENTS¹

LOCATION OF DOCUMENTS¹

Documents de A.D.P. Heeney, Bibliothèque et Archives Canada (MG 30 E-144)	A.D.P.H.	A.D.P. Heeney Papers, Library and Archives Canada (MG 30 E-144)
Dossiers de l'ambassade du Canada à Washington, Bibliothèque et Archives Canada (RG 25 B-2)	CEW	Canadian Embassy, Washington, Files, Library and Archives Canada (RG 25 B-2)
Dossiers du ministère des Affaires extérieures, Bibliothèque et Archives Canada (RG 25)	DEA	Department of External Affairs Files, Library and Archives Canada (RG 25)
Dossiers du ministère des Finances, Bibliothèque et Archives Canada (RG 19)	DF	Department of Finance Files, Library and Archives Canada (RG 19)
Dossiers du ministère de la Citoyenneté et de l'Immigration, Bibliothèque et Archives Canada (RG 76)	DCI	Department of Citizenship and Immigration Files, Library and Archives Canada (RG 76)
Documents de Donald Fleming, Bibliothèque et Archives Canada (MG 32 B-9)	D.M.F.	Donald Fleming Papers, Library and Archives Canada, (MG 32 B-9)
Dossiers du ministère du Commerce, Bibliothèque et Archives Canada (RG 20)	DTC	Department of Trade and Commerce Files, Library and Archives Canada (RG 20)
Documents de Escott Reid Bibliothèque et Archives Canada (MG 31 E-46)	E.R.	Escott Reid Papers Library and Archives Canada (MG 31 E-46)
Documents de H. Basil Robinson Bibliothèque et Archives Canada (MG 31 E-83)	H.B.R.	H. Basil Robinson Papers Library and Archives Canada (MG 31 E-83)
Documents de Howard Green Bibliothèque et Archives Canada (MG 32 B-13)	H.C.G.	Howard Green Papers Library and Archives Canada (MG 32 B-13)
Documents de John Diefenbaker Centre Diefenbaker (le numéro du dossier suit le numéro de la série)	J.G.D/Series #	John Diefenbaker Papers Diefenbaker Centre (the file Number follows the series number)
Bureau du conseil privé, conclusions du Cabinet et documents du Cabinet, Bibliothèque et Archives Canada (RG 2)	PCO	Privy Council Office, Cabinet Conclusions and Cabinet Documents, Library and Archives Canada (RG 2)
Autres documents des archives du BCP, Bibliothèque et Archives Canada (RG 2)	PCO/Vol. #	Other documents from PCO records, Library and Archives Canada (RG 2)

¹ Ceci est une liste des symboles utilisés pour indiquer la provenance des documents. Les cotes des collections déposées à la Bibliothèque et Archives Canada sont entre parenthèses.

This is a list of the symbols used to indicate the location of documents. The call numbers of collections deposited at Library and Archives Canada are in parentheses.